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Youri Hazeleger 
Stationsstraat 27C 
6741 DH Lunteren 
 
 
Lunteren, 06-01-2025 
 
 
Rutger van Oorschot 
Adres 
Postcode & woonplaats 
 
  
Betreft: LSD 
  
  
Geachte heer Van Oorschot, 
 
LSD is een oud medicijn dat in 1943 door Sandoz Pharmaceuticals is gepatenteerd tegen 
angststoornissen. Daarnaast wordt de medische waarde van LSD volgens de preambule van het 
Verdrag inzake Psychotrope Stoffen van 1971 reeds erkend. 
 
“Erkennende dat het gebruik van psychotrope stoffen voor geneeskundige en 
wetenschappelijke doeleinden onmisbaar is en dat de beschikbaarheid van die stoffen voor 
zulke doeleinden niet onredelijk mag worden beperkt,” 
 
Bron: https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003922&z=2024-12-03&g=2024-12-03 
 
 
Volgens artikel 5 lid 2 van de Opiumwet mogen middelen die onder de Opiumwet vallen voor eigen 
geneeskunde worden toegepast.` 
 
De verboden inzake het verstrekken, vervoeren of aanwezig hebben van middelen als bedoeld in 
lijst I of II, zijn voorts niet van toepassing op daartoe bij algemene maatregel van bestuur 
aangewezen instellingen en op hen die de desbetreffende middelen in de aanwezige hoeveelheid 
tot uitoefening van de geneeskunst, de tandheelkunde of de diergeneeskunde, dan wel voor 
eigen geneeskundig gebruik behoeven of krachtens wettelijk voorschrift in voorraad moeten 
hebben en langs wettige weg hebben verkregen. 
 
Bron: https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2024-04-16&g=2024-04-
16  
 
 
 

https://houseofswitzerland.org/swissstories/history/swiss-beginnings-lsd
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003922&z=2024-12-03&g=2024-12-03
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2024-04-16&g=2024-04-16
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Dit wordt nogmaals bevestigd door de Richtlijn voor strafvordering Opiumwet, harddrugs 
 
Bij het komen tot een OM-afdoening of formuleren van een eis ter terechtzitting, dient voor ogen 
te worden gehouden dat aan een overtreding van de Opiumwet in nagenoeg alle gevallen een 
financieel motief ten grondslag ligt. De enige algemene uitzondering daarop betreft het bezit van 
een geringe hoeveelheid harddrugs voor eigen gebruik. In zaken die zich daarvoor lenen en 
waarin dat passend wordt geacht, dient gezien het winstbejag expliciet te worden overwogen om 
de hieronder genoemde strafmodaliteiten taakstraf (TS) en gevangenisstraf (GS) (al dan niet 
gedeeltelijk) om te zetten in de strafmodaliteit geldboete. Deze overweging geldt zowel voor de 
OM-afdoening als voor de eis ter terechtzitting, in het bijzonder – maar niet uitsluitend – in zaken 
waarin in de voorfase reeds conservatoir geldboete- of ontnemingsbeslag is gelegd. 
 
Bron: https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0042165&z=2019-05-01&g=2019-05-01  
 

Volgens het schrijven van het Ministerie van Justitie en Veiligheid is het Nederlandse drugsbeleid 
gericht op het tegengaan en reduceren van drugsgebruik vanwege de schade voor de 
volksgezondheid. 

Bron: https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/antwoord-op-e-mail-van-18-juni-jl--dhr--
hazeleger.pdf  
 

Bron: https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf 
 
 

https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0042165&z=2019-05-01&g=2019-05-01
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/antwoord-op-e-mail-van-18-juni-jl--dhr--hazeleger.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/antwoord-op-e-mail-van-18-juni-jl--dhr--hazeleger.pdf
https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf
https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf
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"Bij elke welgelukte aanslag op de vrijheid kan dus de Staat nooit dan medeplichtige zijn, 
hoofdschuldige blijft de plichtvergeten burger zelf, die, in zonde en zingenot zijn zedelijke 
spierkracht verslappend, de kracht tot eigen initiatief verloor." Aldus Mark Rutte op 24-02-2021. 
 
Bron: https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/plenaire_verslagen/detail/2020-2021/58  
 
 
Psychiaters, psychologen, medisch specialisten en hersenwetenschappers pleiten al jaren 
middels een manifest om te mogen werken met psychedelica, omdat deze middelen veel beter 
werken dan antidepressiva. 
 
Bron: https://www.umcg.nl/documents/3729750/4442212/therapeutisch-gebruik-van-
psychedelica-pleidooi-landelijk-programma-aug-2022.pdf/9d8333ec-4267-f862-6f20-
0768be80d3cb?t=1660818963155  
 
 
Ondanks dat de Staatscommissie MDMA bij het kabinet heeft aangedrongen om voortvarend te 
handelen om de therapeutische toepassing van MDMA mogelijk te maken, gebeurt er helemaal 
niets. Het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft ervoor gekozen om psychotrope 
stoffen onder de Opiumwet te registreren met de toevoeging dat middelen van de Opiumwet 
volgens artikel 5 lid 2 voor eigen geneeskundig gebruik mogen worden toegepast. Terwijl dit juist 
aanleiding had moeten zijn om psychotrope stoffen onder de geneesmiddelenwet als generieke 
geneesmiddelen te registeren en dus beter beschikbaar te maken. 
 
Bron: https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2024/06/06/staatscommissie-mdma-ziet-
mogelijkheden-voor-therapeutische-toepassing-mdma  
 
 
Op 24 oktober 2024 heeft de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, Fleur Agema, 
verklaard dat de fundamenten van de Nederlandse democratie niet langer bestaan. Concreet 
houdt dit in dat de verkiezingen en de uitgebrachte stemmen geen invloed meer hebben op de 
werkelijke machtsstructuur. Politieke partijen doen weliswaar beloftes tijdens verkiezingen, maar 
de uiteindelijke regeringsvorming wordt gedicteerd door compromissen die de initiële beloften 
nagenoeg geheel tenietdoen. 
 
"Ik heb een opdracht gekregen uit het hoofdlijnenakkoord. Toen ik de post aanvaarde, tekende ik 
ook voor het uitvoeren van de opdrachten daarin. Los van wat ik er persoonlijk van vind, zal ik dat 
moeten uitvoeren omdat dat een geheel is samen met de intensiveringen die ik mag doen. Ik noem 
de 4,3 miljard voor het eigen risico en de 600 miljoen voor de zorg- en verpleegplekken. Daar hoort 
dus ook de andere kant bij: de 2 miljard euro die ik zal moeten besparen. Daar begint het dus mee. 
Los van wat ik daar persoonlijk van vind, sta ik daarvoor aan de lat. Ik zal dat dus ook moeten 
uitvoeren. Het bedrag van 300 miljoen zal op enige manier gedekt moeten worden, linksom of 
rechtsom. Daarnaast — dat zei ik net ook in de richting van mevrouw Bikker — ben ik kort na mijn 
aantreden gebrieft over de weerbaarheid in de wereld, de risico's die dat punt met zich meebrengt 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/plenaire_verslagen/detail/2020-2021/58
https://www.umcg.nl/documents/3729750/4442212/therapeutisch-gebruik-van-psychedelica-pleidooi-landelijk-programma-aug-2022.pdf/9d8333ec-4267-f862-6f20-0768be80d3cb?t=1660818963155
https://www.umcg.nl/documents/3729750/4442212/therapeutisch-gebruik-van-psychedelica-pleidooi-landelijk-programma-aug-2022.pdf/9d8333ec-4267-f862-6f20-0768be80d3cb?t=1660818963155
https://www.umcg.nl/documents/3729750/4442212/therapeutisch-gebruik-van-psychedelica-pleidooi-landelijk-programma-aug-2022.pdf/9d8333ec-4267-f862-6f20-0768be80d3cb?t=1660818963155
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2024/06/06/staatscommissie-mdma-ziet-mogelijkheden-voor-therapeutische-toepassing-mdma
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2024/06/06/staatscommissie-mdma-ziet-mogelijkheden-voor-therapeutische-toepassing-mdma
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en eventuele escalaties, maar ook over NAVO-verplichtingen. Op het moment dat een NAVO-
bondgenoot aangevallen wordt, heeft Nederland verdragsrechtelijke verplichtingen. Ik ben dus 
bezig in kaart te brengen wat wij nodig hebben, wat we al hebben, wat het programma 
Pandemische paraatheid daaraan toe zou voegen en wat wij nog meer nodig zouden hebben. Die 
inventarisatie wordt gedaan onder regie van de NCTV. Wij zullen voor de begroting van 2026 
beslissingen nemen, ook over dekkingen. Dat doen wij dus niet voor de begroting die wij op dit 
moment bespreken." 
 
Bron: https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/plenaire_verslagen/detail/2024-2025/18  
 
Voorts heeft minister Agema erkend dat zij handelt in opdracht van de Nationaal Coördinator 
Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV), die haar politieke richting bepaalt. Dit geeft aanleiding 
tot de conclusie dat de democratische processen in Nederland slechts schijnbaar bestaan, 
terwijl de daadwerkelijke macht zich in de handen van niet-gekozen instituten bevindt. 
 
Tegelijkertijd is het opmerkelijk dat Dick Schoof, een persoon die niet verkiesbaar was, premier 
van Nederland is geworden. Dit, terwijl het parlementaire systeem vereist dat de regering 
gecontroleerd wordt door de oppositie. Wanneer de oppositie echter geen daadwerkelijke invloed 
heeft, zoals blijkt uit het systematisch negeren van belangrijke moties en het gebrek aan antwoord 
op kritische vragen, is er sprake van schijncontrole. 
 
Het systeem werkt niet ten dienste van de burger, maar onderhoudt enkel zichzelf. Dit blijkt ook 
uit de weigering van de regering om ingevoerde moties over onderwerpen zoals fossiele subsidies, 
zorgsalarissen, en de controle over internationale verdragen daadwerkelijk uit te voeren. 
 
Dit alles draagt bij aan de conclusie dat de democratie zoals wij die kennen, niet functioneert in 
het belang van het volk. De gezondheidszorg wordt eveneens vaak bekritiseerd omdat zij niet altijd 
in staat is om de burger te ondersteunen bij het bevorderen van fysieke en mentale gezondheid. 
In plaats daarvan lijkt de focus te liggen op het in stand houden van het systeem, waarbij 
alternatieve behandelmethoden zoals psychedelica als mogelijk alternatief voor de 
farmaceutische industrie op de achtergrond blijven. 
 
De burger wordt dan ook aangespoord om kritisch na te denken, voor zichzelf te zorgen en zich 
niet volledig te verlaten op de geboden zorg van het Ministerie van Volksgezondheid of de reguliere 
medische praktijken. 
 
Met vriendelijke groet,   
 
Youri Hazeleger 
Fractievoorzitter Joet 
0628428852 
joet@joet.nl  
 
 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/plenaire_verslagen/detail/2024-2025/18
mailto:joet@joet.nl
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